
RM.0052-2/07 
Protokół Nr V/07 

z obrad V sesji Rady Miejskiej w Koronowie 
odbytej w dniu 28 lutego 2007 roku 
w sali sesyjnej w Urzędzie Miejskim 
w Koronowie przy ul. Farnej 24 

 

Sesję otworzył i przewodniczył jej obradom Grzegorz Myk 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie. 
 

Zgodnie z § 36 Statutu Gminy Koronowo Przewodniczący Rady Grzegorz 
Myk na podstawie listy obecności radnych stwierdził prawomocność 
obrad V sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
W sesji udział wzięło 21 radnych na ogólny stan 21 radnych.  

Protokolant sesji Adela Rojek. 
 

W sesji udział wzięli również: 
 
1. Pan Grzegorz Rożek   - Z-ca Burmistrza Koronowa. 
2. Pani Aleksandra Szyszka  - Skarbnik Gminy. 
3. Pani Grażyna Chyła-Konecka - Sekretarz Gminy. 
4. Pani Maria Musiał   - Kierownik Wydziału IPR UM. 
5. Pani Janina Zakrzewska   - Kierownik Wydz. Oświaty UM. 
6. Pani Barbara Piłat   - Kierownik Wydz. RGG UM 
7. Pan Dariusz Grabas   - Radca prawny UM. 
8. Pani Barbara Grabowska   -  Dyrektor PBP w Bydgoszczy. 
9. Pan Ryszard Pawełczak  - Komendant KP w Koronowie. 

 

Porządek obrad V sesji, przesłany radnym wraz z materiałami na sesję: 
 

1. Otwarcie obrad V sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad V sesji. 
3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad V sesji. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie między 

sesjami Rady. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Koronowie o 

złożonych interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 
7. Składanie interpelacji. 
8. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 
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9. Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w 
Bydgoszczy o aktualnej sytuacji na rynku pracy oraz bezrobociu na 
terenie Gminy Koronowo. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji 
Statutowej Rady Miejskiej w Koronowie. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Rady 
Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
w Koronowie. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu 
wynagradzania nauczycieli oraz regulaminu przyznawania nagród 
Burmistrza w dziedzinie oświaty i wychowania. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia  w 
oświatowych jednostkach budżetowych rachunku dochodów 
własnych. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia 
porozumienia pomiędzy Gminą Osielsko a Gminą Koronowo w 
zakresie refundowania przez Gminę Koronowo na rzecz Gminy 
Osielsko kosztów ponoszonych przez Gminę Osielsko na utrzymanie 
uczniów zameldowanych na terenie Gminy Koronowo a 
uczęszczających do niepublicznego przedszkola w Żołędowie, 
Gmina Osielsko. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
kredytu bankowego na realizację zadania pn.: Hala sportowo- 
widowiskowa w Koronowie 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do 
realizacji w roku  2008-2009 projektu pn. „Budowa sieci kanalizacji 
sanitarnej w m. Wtelno, Gościeradz, Koronowo, Okole, Stary 
Dwór”.            

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości gminnych. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykupu gruntu na 
terenie Koronowa.  

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykupu gruntów 
przez Gminę Koronowo.  

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego 
przejęcia gruntów na terenie Gminy Koronowo. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Koronowo.  

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany gruntów 
na terenie miasta Koronowa. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 
Wieloletnim Planie Inwestycyjnym Gminy Koronowo na lata 2006-
2010. 



 3 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
zabudowy mieszkaniowej i usług  w Koronowie -Tuszynach. 

25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej 
i letniskowej w Koronowie-Tuszynach. 

26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego działki nr 1201 w Koronowie. 

27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego drogi wraz z  infrastrukturą  w  
Koronowie. 

28. Informacja Komendanta Komisariatu Policji w Koronowie 
dotycząca stanu bezpieczeństwa na terenie Gminy Koronowo za 
2006 rok. 

29. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
30. Zamknięcie obrad V sesji. 

 
Ad. 1. Otwarcie obrad V sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 

Obrady V sesji Rady Miejskiej w Koronowie otworzył Przewodniczący 
Rady Grzegorz Myk.  
Przewodniczący Rady powitał wszystkich przybyłych na obrady V sesji 
Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad V sesji. 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Grzegorz Myk 
stwierdził prawomocność obrad V sesji Rady Miejskiej w Koronowie.  
W sesji udział wzięło 21 radnych na ogólny stan 21 radnych.  
 
Listę obecności radnych dołączono do protokołu z obrad sesji. 
 
Ad. 3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad V sesji. 
 
Radny Tomasz Gordon – Wnoszę o wprowadzenie do porządku obrad 
dzisiejszej sesji dodatkowego punktu jako 15a – rozpatrzenie projektu 
uchwały zmieniającej Uchwałę Nr IV/29/07 Rady Miejskiej w Koronowie 
w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2007 rok.  
 
Wniosek przeszedł jednogłośnie 21 głosami „za” w głosowaniu przez 
podniesienie ręki. 
 



 4 

Radny Tomasz Gordon – Wnoszę o zdjęcie z porządku obrad dzisiejszej 
sesji punktu 11 porządku obrad – projektu uchwały w sprawie powołania 
Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
w Koronowie, ponieważ nie możemy na dzisiejszej sesji powołać Rady z 
uwagi na to, że Wojewoda nie wyznaczył swojego przedstawiciela do 
składu tej Rady.  
 
Wniosek przeszedł 20 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” w 
głosowaniu przez podniesienie ręki. 
 
Radna Danuta Czarnotta – Wnoszę o zdjęcie z porządku obrad dzisiejszej 
sesji punktu 19 porządku obrad – podjęcie uchwały w sprawie wykupu 
gruntów przez Gminę Koronowo. Na Komisji branżowej postanowiliśmy, 
aby sprawę tę przeanalizować, wyjechać w teren. Podjęcie tej uchwały 
przełożyć na następną sesję. 
Wniosek przeszedł 18 głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” 
w głosowaniu przez podniesienie ręki. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk po dokonanych zmianach odczytał 
porządek obrad V sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji Rady Miejskiej 
w Koronowie. 
 
Radni jednogłośnie 21 głosami „za” w głosowaniu przez podniesienie ręki 
przyjęli protokół z obrad IV sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności w 
okresie między sesjami Rady. 
 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Koronowa w okresie między 
sesjami Rady przedstawił Z-ca Burmistrza Koronowa Grzegorz Rożek. 
 
Sprawozdanie na piśmie dołączono do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w 
Koronowie o złożonych interpelacjach i udzielonych na nie 
odpowiedziach. 
 
Informację o złożonych interpelacjach radnych i udzielonych na nie 
odpowiedziach złożył Przewodniczący Rady Grzegorz Myk. 
 
Informację dołączono do protokołu z obrad sesji. 
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Ad. 7. Składanie interpelacji. 
 
Radny Jerzy Szczepiński 
 
„W imieniu mieszkańców Młynkowa zwracam się z prośbą o 
podwyższenie i wyrównanie drogi dojazdowej do budynków 
mieszkalnych. Dojazd w sezonie zimowym jak również w okresie 
intensywnych opadów jest bardzo kłopotliwy, a nawet jest niemożliwy 
dojazd karetki pogotowia, ponieważ mieszkają tam osoby w podeszłym 
wieku jak również rodziny z małymi dziećmi. Droga jest położona w dole, 
przez co woda i śnieg z pól zatrzymują się na niej.  
Jednocześnie mieszkańcy proszą o ustawienie tablicy z napisem nazwy 
miejscowości, ponieważ są kłopoty ze znalezieniem nazwy wsi”. 
 
Radny Roman Gut 
 
„Obserwując wychodzące dzieci ze Szkoły Podstawowej Nr 2 w kierunku 
ul. Cypriana Norwida dochodzę do wniosku, że bezpieczeństwo dzieci 
jest zagrożone przez nadjeżdżające samochody jadące od strony dworca 
kolejowego. 
Wobec powyższego należałoby uczynić skrzyżowanie widocznym dla 
dzieci i uczestników ruchu kierujących samochodami poprzez usunięcie w 
tym miejscu istniejącego drzewostanu i przesunięciu ogrodzenia.” 
 
Więcej interpelacji nie zgłoszono. 
 
Ad. 8. Zapytania, wolne wnioski i informacje. 
 
Radny Ryszard Steinke 
 

Wnioski: 
 

1. Na ostatniej Komisji Oświaty w dniu 23 lutego 2007 r. z 
udziałem dyrektorów szkół Pani Dyrektor Zespołu Szkół w 
Wierzchucinie Królewskim nadmieniła problem dowożenia 
dzieci do szkoły. Dzieci czekają na zajęcia czasami dwie 
godziny. Proszę, by załatwić ten problem. 

 
2. Następna sprawa to polbruk, który załatwiłem pić miesięcy 

temu dla osób niepełnosprawnych, złożyłem odpowiednie 
dokumenty do Starostwa i nadal cisza. Panie Burmistrzu 
bardzo proszę o wnikliwe załatwienie tego wniosku by ten 
polbruk został położony w dość szybkim terminie. 
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Radny Tomasz Gordon 
 

Otrzymałem pismo z Wydziału Inwestycji, Planowania i Rozwoju Urzędu 
Miejskiego w Koronowie o treści „W nawiązaniu do pisma Nr IPR – I 
2213/97/06 z dnia 8.09.2006 r. uprzejmie informuję, że gestor sieci 
energetycznej – ENEA S.A. – przebudował słup linii 0,4 kv w m. Wtelno, 
zlokalizowany w poboczu drogi wojewódzkiej nr 244. 
Tą drogą pragnę podziękować pracownikom Urzędu Miejskiego w 
Koronowie za sprawne przeprowadzenie formalności, co doprowadziło do 
przebudowy w/w słupa energetycznego. Spowodowało to zmniejszenie 
zagrożenia bezpieczeństwa użytkowników drogi wojewódzkiej 244 w m. 
Wtelno.  
Należy tą drogą podziękować wykonawcy tj. Zakładowi Energetycznemu 
ENEA S.A. w Nakle. W imieniu mieszkańców Wtelna, Tryszczyna i 
wszystkich użytkowników dziękuję. 
 
Radna Ewa Siekierska 
 

Zapytanie:  
 
Jaki jest wynik rozmów prowadzonych w sprawie remontu i utrzymania 
promu w Sokolu Kuźnicy? 
 
Wniosek: 
 
W imieniu mieszkańców Sokola Kuźnicy i ul. Modrzewiowej w 
Mąkowarsku wnioskuję o założenie oświetlenia. Mieszkańcy od dwóch lat 
bezskutecznie zabiegają o zainstalowanie oświetlenia, co ułatwi im życie. 
 
Radny Tomasz Poraziński 
  
Wnioski: 
 

1. Proszę o naprawienie zjazdów ulic tzw. osiedla przy ul. Szosa 
Kotomierskiej, które stykają się z drogą krajową Szosa 
Kotomierska w Koronowie. 

 
2. Proszę także o naprawienie ul. Pieczyska ze szczególną uwagą na 

pierwszy etap stykający się z ul. Szosa Kotomierska, jak również 
wjazdu z ul. Al. Jana Pawła II na ul. Lipkusz oraz Pieczyska. 
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Radny Sławomir Marszelski 
 
Zapytanie: 
 

Dnia 21 lutego 2007 roku w Gazecie Pomorskiej ukazał się artykuł pt. 
„Za wodę i ścieki dokopią letnikom”, gdzie m.in. czytamy „ W Koronowie 
od 1 maja za wodę i ścieki drożej będą płacić tylko właściciele domków 
letniskowych. To oni zapłacą za wyższe kosztyuzyskania wody i 
oczyszczania ścieków.”  
W związku z informacjami udzielonymi we wspomnianym artykule mam 
pytanie: 
- kto informował autora artykułu? 
- kiedy? 
- w jakiej formie? 
- jakim prawem informuje się o stawkach obowiązujących od 1 maja 
2007 r., gdy nowa taryfa nie została podjęta. 
Przypominam, że to radni  ustalają stawki, a dotychczas nie otrzymali 
nawet projektu nowej taryfy. 
Proszę Burmistrza o odpowiedź w tej sprawie. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk 
 
Wniosek  
 

Stawiam wniosek o rozpisanie konkursu na hejnał Koronowa. 
 

 

Radna Danuta Czarnotta 
 
Z zakupionego i przekazanego samochodu strażackiego marki Mercedes 
zadowoleni są radni jak również mieszkańcy całej gminy, ponieważ 
poprawi to bezpieczeństwo i usprawni pracę OSP. 
Przykro, że o przekazaniu, które odbyło się dnia 23 lutego 2007 r. nie 
została poinformowana Komisja Przestrzegania Prawa, Ochrony 
Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej jak i również radni.  
czy to była tak mało znacząca uroczystość przekazania pojazdu? 

 
Więcej zapytań, wniosków i informacji nie zgłoszono. 
 
Ad. 9. Informacja Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w 
Bydgoszczy o aktualnej sytuacji na rynku pracy oraz bezrobociu 
na terenie Gminy Koronowo. 
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Informację o aktualnej sytuacji na rynku pracy oraz bezrobociu na 
terenie Gminy Koronowo przedstawiła Dyrektor Powiatowego Urzędu 
Pracy w Bydgoszczy Pani Barbara Grabowska. 
 
Informację na piśmie dołączono do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk ogłosił 10 minutową przerwę w 
obradach sesji. 
Po przerwie Przewodniczący obrad wznowił obrady. 
  
W obradach uczestniczy 20 radnych. Nieobecny radny Tomasz 
Poraziński. 
 
Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania 
Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Dorota Makowska. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Nieobecny radny Tomasz 
Poraziński. 
Uchwała Nr V/40/07 w sprawie powołania Komisji Statutowej 
Rady Miejskiej w Koronowie podjęta została 19 głosami „za”, przy 
1 głosie „wstrzymującym się” w głosowaniu jawnym imiennym 
radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego dołączono do 
niniejszego protokołu.  

 
Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania 
Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Koronowie. 
 
Projekt uchwały wycofany z porządku obrad sesji. 
 
Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu 
wynagradzania nauczycieli oraz regulaminu przyznawania 
nagród Burmistrza w dziedzinie oświaty i wychowania. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski. 
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Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski – Składam 
wniosek  o nie odczytywanie załączników projektu uchwały. 
Wniosek przeszedł jednogłośnie 20 głosami „za” w głosowaniu przez 
podniesienie ręki. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Nieobecny radny Tomasz 
Poraziński. 
Uchwała Nr V/41/07 w sprawie regulaminu wynagradzania 
nauczycieli oraz regulaminu przyznawania nagród Burmistrza w 
dziedzinie oświaty i wychowania podjęta została jednogłośnie 20 
głosami „za” w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego dołączono do 
niniejszego protokołu.  

 
Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia  w 
oświatowych jednostkach budżetowych rachunku dochodów 
własnych. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Dorota Makowska. 
 
Na salę obrad wrócił radny Tomasz Poraziński. Obecnych 21 
radnych. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr V/42/07 w sprawie utworzenia w oświatowych 
jednostkach budżetowych rachunku dochodów własnych 
podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za” w głosowaniu jawnym 
imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego dołączono do 
niniejszego protokołu.  

 
Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zawarcia 
porozumienia pomiędzy Gminą Osielsko a Gminą Koronowo w 
zakresie refundowania przez Gminę Koronowo na rzecz Gminy 
Osielsko kosztów ponoszonych przez Gminę Osielsko na 
utrzymanie uczniów zameldowanych na terenie Gminy 
Koronowo a uczęszczających do niepublicznego przedszkola w 
Żołędowie, Gmina Osielsko. 



 10 

 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
 
Radny Tomasz Poraziński - Chciałbym przedstawić stanowisko 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki. Dyskutowaliśmy na ten 
właśnie temat. Myślę, że oczywistym jest, że no niestety nie możemy 
przychylić się do wniosku podpisania tego porozumienia, ponieważ 
również w poprzedniej Radzie mieliśmy ten dylemat. Dotyczył on 
miejscowości Tryszczyna, Wtelna i wtedy podjęliśmy decyzję o 
uruchomieniu następnego przedszkola, które będzie otwarte we Wtelnie. 
W związku z tym zadecydowaliśmy, że nie możemy sobie pozwolić na 
podpisywanie takich umów, ponieważ zabezpieczamy naszym dzieciom 
według obowiązków ustawowych w sposób należyty to przedszkole, a za 
chwilę będzie następne, które będzie do dyspozycji, a na większy wysiłek 
Gminy Koronowo na to nie stać. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy Pani Skarbnik 
potwierdza, że tych pieniędzy nie będzie? 
 
Skarbnik Gminy Aleksandra Szyszka – Tak potwierdzam, w budżecie 
tych pieniędzy nie ma.  
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
W wyniku głosowania jawnego imiennego radnych Rada 
Miejska w Koronowie nie podjęła uchwały w sprawie zawarcia 
porozumienia pomiędzy Gminą Osielsko a Gminą Koronowo w 
zakresie refundowania przez Gminę Koronowo na rzecz Gminy 
Osielsko kosztów ponoszonych przez Gminę Osielsko na 
utrzymanie uczniów zameldowanych na terenie Gminy 
Koronowo a uczęszczających do niepublicznego przedszkola w 
Żołędowie, Gmina Osielsko. 
 „Za” głosował 1 radny, „przeciw” głosowało 19 radnych, 
„wstrzymał się”  od głosu 1 radny. 

  
Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
kredytu bankowego na realizację zadania pn.: Hala sportowo- 
widowiskowa w Koronowie. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Dorota Makowska. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
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Brak głosów w dyskusji. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr V/43/07 w sprawie zaciągnięcia kredytu 
bankowego na realizację zadania pn.: Hala sportowo- 
widowiskowa w Koronowie podjęta została jednogłośnie 21 
głosami „za” w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego dołączono do 
niniejszego protokołu.  
 
Ad. 15a. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 
IV/29/07 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie uchwalenia budżetu 
gminy na 2007 rok. 

 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Dorota Makowska. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr V/44/07 zmieniająca Uchwałę Nr IV/29/07 Rady Miejskiej 
w Koronowie w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2007 rok 
podjęta została jednogłośnie 21 głosami „za” w głosowaniu jawnym 
imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego dołączono do 
niniejszego protokołu.  

 
Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do 
realizacji w roku  2008 - 2009 projektu pn. „Budowa sieci 
kanalizacji sanitarnej w m. Wtelno, Gościeradz, Koronowo, 
Okole, Stary Dwór”.  
  
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
 Uchwała Nr V/45/07 w sprawie przyjęcia do realizacji w roku  
2008 - 2009 projektu pn. „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej w 
m. Wtelno, Gościeradz, Koronowo, Okole, Stary Dwór” podjęta 
została jednogłośnie 21 głosami „za” w głosowaniu jawnym 
imiennym radnych. 
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Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego dołączono 
do niniejszego protokołu.  

        
Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zbycie nieruchomości gminnych. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Dorota Makowska. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
 
Radna Danuta Czarnotta – Czy znane są kwoty wyceny działek? 
 
Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Gruntami UM w 
Koronowie Barbara Piłat – Tak, pierwszą wyceniono na 2.823 zł, 
drugą na 6.224 zł. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr V/46/07 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości gminnych podjęta została jednogłośnie 21 głosami 
„za” w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego dołączono do 
niniejszego protokołu.  

 
Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykupu 
gruntu na terenie Koronowa.  
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr V/47/07 w sprawie wykupu gruntu na terenie 
Koronowa podjęta została 20 głosami „za”, przy 1 głosie 
„wstrzymującym się” w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego dołączono do 
niniejszego protokołu.  

 
Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykupu 
gruntów przez Gminę Koronowo. 
 
Projekt uchwały wycofany z porządku obrad sesji. 
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Ad. 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
nieodpłatnego przejęcia gruntów na terenie Gminy Koronowo. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr V/48/07 w sprawie nieodpłatnego przejęcia 
gruntów na terenie Gminy Koronowo podjęta została 
jednogłośnie 21 głosami „za” w głosowaniu jawnym imiennym 
radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego dołączono do 
niniejszego protokołu.  

 
Ad. 21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Koronowo.  
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Dorota Makowska. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr V/49/07 w sprawie sprzedaży nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Koronowo podjęta została 21 
głosami „za” w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego dołączono do 
niniejszego protokołu.  

 
Ad. 22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiany 
gruntów na terenie miasta Koronowa. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski. 
 
Obrady sesji opuścił radny Ryszard Steinke. Obecnych 20 
radnych. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Nieobecny radny Ryszard 
Steinke. 
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Uchwała Nr V/50/07 w sprawie zamiany gruntów na terenie 
miasta Koronowa podjęta została 17 głosami „za”, przy 3 głosach 
„wstrzymujących się” w głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego dołączono do 
niniejszego protokołu.  

 
Ad. 23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 
Wieloletnim Planie Inwestycyjnym Gminy Koronowo na lata 
2006-2010. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski. 
 
Na salę obrad wrócił radny Ryszard Steinke. Obecnych 21 
radnych. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Brak dyskutantów. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr V/51/07 w sprawie zmian w Wieloletnim Planie 
Inwestycyjnym Gminy Koronowo na lata 2006-2010 podjęta 
została jednogłośnie 21 głosami „za” w głosowaniu jawnym 
imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego dołączono do 
niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Ogłaszam 5 minutową przerwę 
w obradach sesji. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk po przerwie wznowił obrady. 

 
Ad. 24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy 
mieszkaniowej i usług  w Koronowie - Tuszynach. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
 
Radna Danuta Czarnotta – Komisja branżowa projekt tej uchwały 
zaopiniowała pozytywnie. 
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Radna Maria Strąk – Czy podjęcie tej uchwały nie 
spowoduje, że trzeba będzie rozbierać istniejące tam budynki? 
 
Kierownik Wydziału Inwestycji, Planowania i Rozwoju Urzędu 
Miejskiego w Koronowie Maria Musiał – Tu na tym terenie nie ma 
samowoli budowlanej. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr V/52/07 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy 
mieszkaniowej i usług w Koronowie - Tuszynach podjęta została 
jednogłośnie 21 głosami „za” w głosowaniu jawnym imiennym 
radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego dołączono do 
niniejszego protokołu.  

 
Ad. 25. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy 
mieszkaniowej i letniskowej w Koronowie - Tuszynach. 
 
Projekt uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Radna Danuta Czarnotta – Komisja branżowa również i ten projekt 
uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Uchwała Nr V/53/07 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy 
mieszkaniowej i letniskowej w Koronowie - Tuszynach podjęta 
została jednogłośnie 21 głosami „za” w głosowaniu jawnym 
imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego dołączono do 
niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Mam prośbę do Państwa 
radnych, abyście wyrazili zgodę na przedstawienie teraz informacji przez 
Pana Komendanta Komisariatu Policji w Koronowie. 
 
Wniosek przeszedł jednogłośnie 21 głosami „za” w głosowaniu przez 
podniesienie ręki. 
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Ad. 28. Informacja Komendanta Komisariatu 
Policji w Koronowie dotycząca stanu bezpieczeństwa na terenie 
Gminy Koronowo za 2006 rok. 
 
Informację przedstawił Komendant Komisariatu Policji w Koronowie P. 
Ryszard Pawełczak. 
 
Informację na piśmie załączono do niniejszego protokołu. 
 
Obrady sesji za zgodą Przewodniczącego Rady opuścili radni: 
Danuta Czarnotta, Jerzy Szczepiński, Sławomir Marszelski i 
Marian Kuropatwiński. Obecnych 17 radnych. 
 
Ad. 26. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego działki nr 1201 w 
Koronowie. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Wnoszę o to by nie czytać 
przepisów szczególnych. 
Wniosek przeszedł jednogłośnie 17  głosami „za”. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski odczytał przepisy ogólne i 
końcowe projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Radna Halina Krawaczyńska – Komisja branżowa ten projekt 
zaopiniowała pozytywnie. 
 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. 
Uchwała Nr V/54/07 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego działki nr 1201 w Koronowie 
podjęta została jednogłośnie 17 głosami „za” w głosowaniu jawnym 
imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego dołączono do 
niniejszego protokołu.  

 
Ad. 27. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego drogi wraz z  
infrastrukturą  w  Koronowie. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Wnoszę, by nie czytać 
przepisów szczególnych. Wniosek przeszedł jednogłośnie. 



 17 

Wiceprzewodniczący Rady Leszek Czerkawski odczytał przepisy 
ogólne i końcowe projektu uchwały. 
 
Projekt uchwały odczytała Wiceprzewodnicząca Rady Dorota Makowska. 
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Otwieram dyskusję. 
Radna Halina Krawaczyńska – Komisja branżowa ten projekt 
uchwały również zaopiniowała pozytywnie. 
 
Na salę obrad wrócił radny Marian Kuropatwiński. Obecnych 18 
radnych. 
 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Uchwała Nr V/55/07 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego drogi wraz z  infrastrukturą  
w  Koronowie podjęta została jednogłośnie 18 głosami „za” w 
głosowaniu jawnym imiennym radnych. 
Uchwałę i listę głosowania jawnego imiennego dołączono do 
niniejszego protokołu.  
 

Ad. 29. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 
 
Z-ca Burmistrza Koronowa Grzegorz Rożek – W związku z tym, że w 
zasadzie pytań jest niewiele, ale jesteśmy osłabieni bez Pana 
Burmistrza. Nie chciałbym tu szczątkowo odpowiadać na pewne tematy, 
trzeba przedyskutować to z Panem Burmistrzem, dlatego proszę 
żebyśmy pisemnie odpowiedzieli na interpelacje, zapytania i wnioski.  
 
Przewodniczący Rady Grzegorz Myk – Czy radni wyrażają na to 
zgodę? 
Brak sprzeciwu radnych. 
 

Ad. 30. Zamknięcie obrad V sesji. 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący 
Rady Grzegorz Myk zamknął obrady V sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 
 
Sesja trwała od godziny 10.00 do godziny 14.45. 
 
 
Koronowo, dnia 15 marca 2007 roku 
 
Protokół sporządziła 
Adela Rojek 
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